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Afdelingsbestyrelsesmødereferat 

Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste 
 

Dato for mødets afholdelse:  22.08.2023 
Dato for næste møde: 26.09.2023 
Beboerkonsultation fra Kl. 17.00 til Kl. 18.00 

Afdelingsbestyrelsesmøde fra Kl.17.30 
 Navn Deltog 

Hele navnet Fork. Ja Nej 

Afdelingsformand  Tor Darre TD X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem   Claus Jeppesen CJ X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem Lene Thomassen LT X  
Afdelingsbestyrelsessuppleant  Peter Larsen PL  X 
Afdelingsbestyrelsessuppleant  Ian Melhede KD X  
     

Ejendomsfunktionær Allan Bundgaard      X   

Driftschef Karsten Nørgaard Friis    KF      X 
Kopi til: Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup. 

  
  

 

 

 

1. Bemærkninger til sidste referat 
Lene Thomassen deltog ikke på mødet. 
 

2. Beboer konsultation 
 

3. Formalia 

• Velkommen til ny suppleant i bestyrelsen 
Velkommen til Ian i bestyrelsen og tak for sidste år til Kai. 

• Aftale møder for kommende år 
Vi fortsætter at afholde møde hver 4. tirsdag i mdr. Der er et ønske om at fastholde mødet i juli, 
hvor vi i maj/juni mdr. aftaler om mødet i juli flyttes mod august. 
 

4. Opsamling på status i afdelingen 

• Se skemaer fra driften 
Vi har 3 rottedræber i afdelingen. Vi mangler kontakt til rottedræberne. Tor tager kontakt til 
Abak. 
Punkt 1. → Vi afventer HOFOR bliver færdig med at arbejde i området. 
Punkt 3. → Blev ikke vedtaget – vi fremsætter forslaget til næste år! 
Punkt 4. → Er udført 
Punkt 5. → er udført 
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Punkt 6. → De største huller i vejen er repareret. 
Punkt 7. → Det ene træ er fældet, det andet afventer. 
Punkt 8. → Afventer 
Punkt 9. → Overgået til driften 
Opfølgning af pasning af de grønne områder. 
 

5. Evaluering af afdelingsmøde 
Afdelingsbestyrelsen vil arbejdet på en bedre stemning til næste års møde. Afdelingsbestyrelsen vil 
arbejde på dette det kommende år. 
Vi vil i afdelingsbestyrelsen drøfte i det kommende år, hvornår afdelingsmødet skal ligge i 
eftersommeren. 
Forslaget om hækklipning blev ikke vedtaget, og bliver taget ud af budgettet. 

 
6. Evaluering af sommerfest i afdelingen 

Der var god stemning til festen, beboerne virkede glade for arrangementet, og stor ros til maden. 
 

7. Rettelser til Husorden 
Vi er i dialog med driftschefen for rettelser til husorden ifølge aftale på afdeling møde. 
Når rettelserne er renskrevet, bliver den runddel til beboerne. 
 

8. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer 
Intet nyt. 

 
9. Evt. 

 


